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  ZÁPIS 

 
 

Název akce PS Polytechnické vzdělávání MAP4 Podbořansko - Žatecko 

Datum a čas konání 

 

17.3.2025 / 14:00 hod. – 15:00 

 

Místo konání 

 

Základní škola Žatec, nám. 28. října 1019, 438 01 Žatec 

 

 

      

Program jednání: 
 

1. Zahájení, úvodní slovo 

2. Host: Mgr. Jiří Rudolf, Institut technického vzdělávání - představení projektu Mobilní 

laboratoře techniky 

3. Kateřina Kendereš – seznámení s prvotními informacemi o projektu MAP5 

4. Sdílení dobré praxe a zkušeností 

5. Různé, diskuse 
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Průběh jednání pracovní skupiny:  

Ad. 1 Koordinátorka plánování zahájila jednání pracovní skupiny. Konstatováno, že aktuálně 

se nikdo nepřipojil online.  

 

Členové seznámeni s programem jednání.  

 

Ad. 2 Koordinátorka plánování představuje hosta pana Mgr. Jiřího Rudolfa z Institutu 

technického vzdělávání, který představí projekt Mobilní laboratoře techniky. 

 

Od září máme projekt Mobilní polytechnická dílna – každý týden je zapojeno osm základních 

škol v okolí Litoměřic – polytechnické činnosti. Spolupráce je podle toho, jak si to ředitelé 

nastaví. Jedná se o pravidelnou spolupráci buď 1x nebo 2x do měsíce.  

 

Dále jezdíme také na objednání do škol. Když škola má nějaký projektový den nebo tak něco, 

tak si nás zavolají a my přijedeme. Máme veškeré technické vybavení, které vozíme sebou a 

jsme schopni to zrealizovat v jakékoliv třídě. Vozíme i různé podložky, tak abychom byli 

samostatní.  

 

Momentálně máme nakoupených 35 kusů 3D per a máme nastavené programy už pro 2. 

ročníky výš.  

 

Vzhledem ke změně RVP se do výuky dostala polytechnika. Proto se snažíme školám pomáhat 

v jejich realizaci.  

 

Ad. 3 Členové informováni, že byly zveřejněny prvotní informace o pokračování projektu 

MAP 5. Byla zveřejněna povinná témata, kterými se má každý projekt zabývat jedná se o 

témata:  

• aktivity k integraci škol a možnostem vzniku svazkových škol  

• opatření na podporu hladkého přechodu mezi MŠ a ZŠ a mezi 1. a 2. stupněm základní 

školy  

• osvěta ohledně možností změn stravování ve školách 

 

Členové sdělují, že časem to budou aktuální témata. Shodují se, že téma ohledně hladkého 

přechodu je určitě vhodné a bylo by využíváno všemi.  
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Osvěta ohledně možností změn stravování se přímo členů PS netýkají, nicméně sdělují, že 

množství zbytků ve školních jídelnách je čím dál tím větší. Obávají se, že vzhledem k novému 

spotřebnímu koši to nakonec skončí tak, že většina školních jídelen bude z důvodu nezájmu 

žáků uzavřena. Ve finále to pak skončí tak, že děti se stejně budou stravovat ve fastfoodech, 

protože jim jídlo ze školní jídelny nebude chutnat. Takže tato změna bude mít úplně opačný 

efekt. 

 

Co se týče tématu slučování škol, pak zatím není zřejmé, kterých škol se tato změna týká. 

 

Ad. 4  Účastníci sdělují, že již využili hosta z minulého jednání PS Polytechnické vzdělávání 

paní Čechovou z Vojenských lesů. Připravila dětem program přímo na naučné stezce 

v blízkosti jejich školy.  

 

Ad. 5 Členové informováni o plánovaném semináři od organizace SO-FA na téma Socio 

emoční učení. Účastníkům sděleno, že již byly rozeslány pozvánky s registrací. Seminář se 

bude konat dne 21.3.2025 od 9:00 hodin v Galerii Sladovna.  

 

Členové informováni, že bylo spuštěno další kolo exkurzí.  

 

Členové dotázáni, zda souhlasí s tím, že v tomto pololetí by se uskutečnilo ještě jedno kolo 

této pracovní skupiny. Členové souhlasí. Návrh termínu jim bude následně zaslán. 

 

 

Setkání proběhlo v přátelské atmosféře a lze jej hodnotit jako podnětné a přínosné. 

 

 

 

 

Zapsal: Mgr. Kateřina Kendereš  


